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Predmet: Revizija ciljne skupine socijalnog stanovanja

Cijene stambenog prostora zabilježile su godišnji rast od 6,8 % u europodručju i 7,3 % u EU-u u 
drugom tromjesečju 2021., u vrijeme kada se dohodak mnogih kućanstava smanjio.

U svojoj Rezoluciji o pristupu pristojnim i cjenovno pristupačnim mogućnostima stanovanja za sve 
Parlament je pozvao Komisiju da prilagodi definiciju ciljne skupine socijalnog stanovanja jer je 
trenutačna definicija previše restriktivna. Komisija je imenovala EY za provođenje istraživanja o 
razvoju tržišta u području zdravstvene skrbi i socijalnog stanovanja te odgovarajućim posljedicama na 
državne potpore.

1. Studija EY-a pokazuje da mnogi dionici smatraju da se nalazimo u stambenoj krizi koja pogađa 
velik dio stanovništva. Slaže li se Komisija s tim opažanjem i smatra li da je potrebno poduzeti 
mjere, uključujući na razini EU-a, kako bi se većem broju ljudi osigurao pristup socijalnom 
stanovanju i stambenoj pomoći?

2. Velik broj ispitanika izrazio je mišljenje da se potrebe koje se mijenjaju u pogledu socijalnog 
stanovanja ne uzimaju u obzir u dovoljnoj mjeri. Kao glavni razlog za to naveli su preusku 
definiciju socijalnog stanovanja. Dijeli li Komisija tu ocjenu?

3. Smatra li Komisija zaključke studije EY, aktualnu stambenu krizu i rezoluciju Parlamenta 
dovoljnim razlogom za reviziju svoje odluke o uslugama od općeg gospodarskog interesa u tom 
pogledu?
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